
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-10-23, § 19 

 

 Tid Tisdagen den 23 oktober 2012 kl 17.00 – 18.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 29 oktober 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) för Helena Levy (M) 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

Måns Lönnroth (S) för Rana Carlstedt (S) 

  

Ersättare:  

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP) §§ 12-23  

Per Johansson (FP)  

Simon Palme (C)  

Kristina von Engeström (S)  

Charles Berkow (MP)  

Belinda Hellberg (MP) §§ 14-23  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Anna Edström, Daniel Persson, Daniel Selin, 

Ellinor Fiebranz Andersson, Emelie Winemark, Emily Tjäder, Gustaf Landahl, Håkan 

Andersson, Ingrid Mårtenson, Karolina Ekman, Luis Lopez, Maria Pettersson, Maria 

Svanholm, Pia Winbladh Högfors, Tonie Wickman samt biträdande borgarråds-

sekreteraren Markus Berensson. 

 



  

 
 § 19 

ScorePP – slutrapportering av EU-projekt 
Dnr 2009-3760 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner slutrapportering från EU-projektet 

 ScorePP. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 9 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Det är ett i flera avseenden imponerande arbete som gjorts i detta projekt och det 

är viktigt att det finns möjlighet att ta vara på resultaten i det fortsatta arbetet 

med bl.a. tillsyn. 

 

Projektet understryker dock behovet av ett intensivare arbete ”uppströms” för att 

förhindra att farliga ämnen kommer in i produkter och vidare i miljön. Det 

behövs flera nationella förbud och Sverige bör bli aktivare med att föreslå 

ämnen för regleringar på europeisk nivå.  

 

Särskilt uttalande lämnas av Mikael Magnusson m.fl. (S) enligt följande: 

 

Slutrapporteringarna av EU-projekten ScorePP och COHIBA pekar i samma 

riktning: 

 Det är viktigt att miljöförvaltningen deltar i denna typ av projekt. Staden har 

mycket att lära av hur andra arbetar och kanske än mer att lära ut; 

 Listorna på kemikalier har tagits fram för att skydda vattenmiljön snarare än 

människors hälsa (men det finns givetvis mycket överlappningar); 

 En lista som utgår från människors hälsa – t ex förekomsten av olika 

kemikalier i blod från barn och ungdomar i olika länder/städer – skulle ge 

ytterligare information om just dessa kemikaliers spridning i miljön. 

Förvaltningen konstaterar i sitt yttrande om det sammanställda kunskapsunderlagen 

från dessa och andra EU-projekt att ”det nu (är) dags att använda dessa i verksamheten 

i staden. Kunskap om källor och åtgärdsmetoder kommer att vara till nytta i 

tillsynsarbetet, för att utveckla stadens upphandling och vid kravställning vid rivning, 



  

ny- och ombyggnad”. Vi instämmer i detta och väntar med spänning på att 

förvaltningen återkommer med preciserade planer och budgetbedömningar.   

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


